

# Elsässer Filtertechnik GmbH

Carl-Zeiss-Straße 3  
D-71154 Nufringen  
Phone +49 (0)7032 9604 - 0

Fax +49 (0)7032 9604 -22  
info@filter-technik.de  
WEB SHOP: www.filter-technik.de



## Providing the suitable filter

Suitable filters for your production plant, machine tools, industrial vehicles, construction machinery, agricultural machinery, vacuum pumps and compressors you will find with the filtration experts of Elsässer Filtertechnik.

Profit from extensive knowledge and technical consultancy on site provided by Elsässer's engineers.

Professional applications consulting, specific training and private labeling are all part of the service. Ordering filters is made easy on filter-technik.de with more than 8.500 quality filters available. Our reliable 24-hour delivery service provides customers with the suitable filter promptly.

Elsässer Filtertechnik represents **MANN + HUMMEL industrial filters** as well as **FILTREC hydraulic filters**. Small lots of filters and filter accessory are developed according to customers' specific requirements.

### Product portfolio:

Air filters, fluid filters, vacuum filters, hydraulic filters, oil separator elements, pressure filters, fuel filters, oil filters, cabin filters, band filter fleeces ...

## Wir sorgen für den passenden Filter

Den passenden Filter für Ihre Produktionsanlagen, Werkzeugmaschinen, Flurförderfahrzeuge, Baumaschinen, Landmaschinen, Vakuumpumpen oder Kompressoren finden Sie bei den Fachleuten von Elsässer Filtertechnik.

Dabei profitieren Sie vom umfangreichen Wissen und der technischen Vor-Ort-Beratung durch die Ingenieure von Elsässer.

Zum Service gehören Applikationsberatung, Filterschulungen und das Private Labeling. Im Webshop filter-technik.de lassen sich mehr als 8.500 verschiedene Qualitätsfilter bestellen. Mit dem zuverlässigen 24-Stunden-Lieferservice ist der passende Filter umgehend beim Kunden.

Elsässer Filtertechnik ist Werksvertretung der Marken **MANN + HUMMEL Industriefilter** sowie **FILTREC Hydraulikfilter**. Nach kundenspezifischen Anforderungen entwickelt Elsässer Filtertechnik Filter und Filterzubehör bis hin zur Serie.

### Produktspektrum:

Luftfilter, Flüssigkeitsfilter, Vakuumpfilter, Hydraulikfilter, Luftentölelemente, Druckluftfilter, Kraftstofffilter, Ölfilter, Kabinenfilter, Bandfiltervliese, Entstaubungsfilter uvm.



## Core competencies

- Filters and accessories for industrial filtration
- Developed to customers' specific requirements
- Technical consultancy on site
- Good product availability
- Private labeling

## Kernkompetenzen

- Filter und Zubehör für die industrielle Filtration
- kundenspezifische Filterlösungen
- technische Beratung vor Ort
- hohe Lieferverfügbarkeit
- Private Labeling
- Filterschulungen